
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 2. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 102
Vil ministeren redegøre for, hvor stor en andel af ansøgningerne om godken-
delse af nye lægemidler, der er afsluttet inden for den maksimale sagsbe-
handlingstid hvert år siden 2011?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2014-15 (2. samling)
SUU Alm.del  Spørgsmål 102
Offentligt


